
 

 

            

PROTOKOLL STYREMØTE 
Stange Jeger- og Fiskerforening  

Sted/dato: Styremøte, Temmen, mandag 30.05.22, kl. 18.00 - 21.25 

Deltakere: Marius Mickelson (møteleder), Adrian Lien Larsson, Sigbjørn Stensrud, Lene Renate 

Frydenlund, Andreas Mostue og Anne Marthe Gjestvang. 

Forfall: Bjørg-Karin Ringen, Siw Kr. Moen, Arne Hushagen, Severin Larsen, Trond Frydenlund, 

og Levi N. Tyriberget. 

Referent: Anne Marthe Gjestvang 

 

Sak Sakstittel / -innhold Ansvar 

22-09 Godkjenning av innkalling og agenda 
Godkjent, med enighet om å øke til 1,5 ukes frist for oppmelding av saker 
til styremøter. 
 

 
Alle 

22-10 Protokoll fra forrige styremøte – til publisering 
Enighet om protokoll. 
Publisering. 
 

 
Alle 
AMG 

22-11 Brønnøysundregistrene  
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Status: Registrering av nye styremedlemmer var en tidkrevende prosess, 
brukte en måned, er i orden nå. 
 

 
 
 

22-12 Nøkkelregistrering 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Registrering av foreningas nøkler, innleverte og utleverte 
Status: Ikke avklart. Arne følger opp med Knut Olav Nygård. 
 

 
 
AH 
AH 

22-13 Minielgbane  
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Status: Thomas Eiesar jobber nå med saken. Rapportering via Andreas. 
 

 
 
AMo 
 

22-14 Innbruddsalarm  
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Bytt kontaktpersoner for innbruddsalarm Verisure. Resette kode.  
Status: Er blitt utsatt pga. tidkrevende registrering i 
Brønnøysundregistrene, ovenstående gjelder fortsatt. 
 

 
 
MM 
 
 

22-15 Uferdige styresaker 
Oppfølging fra forrige styremøte: 

 
 



 

 

Status: Uferdige saker fra tidligere styremøteprotokoller er satt opp i 
dette møtet. 
 

 

22-16 Nummerering av styresaker  
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Nummerering av styresakene, fortløpende nummerering.  
Status: Utført - OK 
 

 
 
 

22-17 Årshjul 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Årshjul lokalt og sentralt: sendes styremedlemmene sammen med 
protokoll fra dette styremøtet. 
Status: Er sendt ut - OK. Tas med til samtlige innkallinger som vedlegg. 
 

 
 
 
 
AMG 

22-18 Møte elgbaneutvalget 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Status: Møtet er av diverse årsaker utsatt, travel agenda. Prøver å få til 
neste uke, onsdag 8.  juni kl. 18, Temmen.  
Innkalling sendes. 
Ref. anm.: Møtedato er endret av leder elgbaneutvalget: 20. juni. 
 

 
 
 
ALL 
AMG 
AMo 

22-19 Framsnakke foreninga  
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Framsnakke foreninga, med forhåpentlig påfølgende enklere rekruttering 
til utvalgene. 
Status: Utført OK, og pågående. 
 

 
 
 
 
 

22-20 Pris duer og patroner 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Status: Gjennomgang av priser til Izettle er utført, nå kan scanning brukes. 
Levi jobber med innhenting av priser på duer og patroner. 
Saken settes opp på senere møte. 
 

 
 
 
LNT 
Alle 
 

22-21 SimWay skytesimulator 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
SimWay skytesimulator, patroner skulle skaffes, status ukjent, sjekkes. 
Status: I Arnes fravær utsettes saken. 
 

 
 
AH 

22-22 Hedemarkenkarusellen 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
15. juni Hedemarkenkarusellen.  
Status: Løpende elgen jobbes det med. Elektriker er kontaktet. 
 

 
 
 
AMo 

22-23 Klubbmesterskap 25. juni 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Status: 
Dugnad på Temmen: beising av skinnegang, gras, «tennung», flaggstang 
og plastsøppel. Mandag 13. juni kl. 18.  
Ref. anm.: etter møtet er det tilkommet en dugnadsaktivitet: bygge trapp 
på lerduebana. 
Ta med utstyr til den jobben du vil utføre. 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Innkjøp av ryddesag. 
Publisering, invitasjon på hjemmesida. 
 

SS 
AMG 

22-24 Mandags/onsdagstreffen 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Status: Få deltakere. Dersom antallet ikke tar seg opp, avsluttes 
Onsdagstreffen. 
 

 
 
 

22-25 Aktivitet med tilskudd fra NJFF via søknadsportalen  
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Status: 
*Flere kvinneaktiviteter er planlagt og publisert 
*Minkfellesak: det blir arrangement selv om det ikke blir via tilskudd fra 
søknadsportalen/NJFF. 
Innkjøp av feller. 
*Introjakt rådyr kommer, tilsagn om midler er utsatt, må få det planlagt i 
rimelig tid. 
Forespørre rådyr-retter i SA, for introjakt. 
*Fiskesommer Bergsjøen, planlegging, og å kontakte NJFF om mulig 
utsettelse. 
*Publisering når opplegg er klart. 

 
 
 
 
 
ALL 
ALL 
ALL 
 
ALL 
LRF 
MM 
AMG 
 

22-26 Samarbeidsavtale mellom Stange Almenning og SJFF 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
Status: SA er blitt kontaktet for møte, avventer svar fra SA for 
møtetidspunkt. 
 

 
 
 
MM 

22-27 Skog og vann 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
«Skog og vann» på Skogmuseet, Elverum:  
Status: Etter div. omrokkeringer er de fleste datoene fylt opp. 
 

 
 
 
MM 
 

22-28 Min forening 
Oppfølging fra forrige styremøte: 
«Min forening» ministrategi seminar – lage god foreningsdrift – 
samarbeidsform. 
Status: ble ikke noe seminar pga. for få påmeldte styremedlemmer. 
Todelt diskusjon tas opp i neste styremøte. 
 

 
 
 
 
 
Alle 

22-29 Utleieansvarlige 
Oppfølging fra styremøte 10.01.2022 Sak 8:  
Status: Utleieansvarlige: videreføring til annen beskjed kommer. 
 

 
 
 
 

22-30 Kiosk – kjøkken 
Ansvar, innkjøp og drift: Tas opp igjen når flere styremedlemmer er til 
stede. 
Vask av klubbhus: Adrian har kontakt med mulig interessert person.  

 
Alle 
 
ALL 
 

22-31 Lysjøsætra  
Status: Marius kontakter GN. i SA. 
 

 
MM 
 



 

 

22-32 Status skytebaner 
Oppfølging fra styremøte 11.12.2021 Sak 10: 
Status: 
*Langholdet er et påbegynt prosjekt som ikke er fullført, ikke i drift. 
Beltemaskin må trolig leies for oppfylling.  
*Nytt sikkerhetsmerke er under vegs.  
*Jaktfeltløype (og figurjaktløype) skal gjennomgås. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

22-33 Informasjon fra utvalgene 
Viltutvalget 
*Villsvinkamera: kommunikasjon med SA og Miljøvernsjef, Viltutvalget 
tenker å ha oppsyn med godkjente villsvinstasjoner i kommunen.  
*Dronekjøring forut for slått skal testes ut. Dette skjer kl. 2-5 på natt med 
varmesøkende kamera.  
*Jaktoppsyn og fiskeoppsyn; samordning.  
*Leikrydding; har kommunikasjon med SA. 
*Resultater leikregistrering, totalt litt mindre fugl på lekene enn i fjor. 
 
Fiskeutvalget 
*De første gjeddene i konkurransen er innmeldt. 
*El-motorer og vannscooter i SA: ikke tillatt. Politi og SNO er kontaktet. 
Infotavler tenkes forbedret med plexiglass slik at infoplakater ikke blir tatt 
bort. 
Nyhet om motorferdsel på hjemmesida. 
*Skal gjøre noe i Skrårudsæterbekken, men avventer trolig gytegrus, 
yngel er påvist. 
*Prosjektet i dammen blir i august, studenter fra Ås skal muligens være 
på saken for registrering i elveløpet, el-fiske i gytebakkene. 
 
Barn og unge 
*Rekrutering er vesentlig, fokus på barn og ungdomsgruppe er trolig 
rekrutterende. Uformelle treff, ikke nødvendig vis JOFS. 
Trekke inn folk til å få hjelp er utvalgsleders ansvar. Andre utvalgsledere 
kan òg spørres om å bistå. 
 
Elgbane 
*Noe innkjøp: rein og løpende elg.  
*Løpende elgen jobbes det med. Elektriker er kontaktet. 
 
Hundeutvalget 
Skriftlig fra Siw Kr.: Info fra hundeutvalget:  
*Gjennomført 3 kvelder med kvinneaktivitet m hund 4 deltakere.  
*Stjernebeita: Doen ikke klar, men har planer. Forestående befaring om 
evt. gjerde. 
*Sportrening: satser på å få til litt i slutten av juni. 
 

Utv.ledere 
 
 
ALL 
 
ALL 
ALL/SS 
ALL 
 
 
 
 
 
 
SS 
AMG 
SS 
 
 
SS 
 
 
 
 
LRF 
 
 
 
AMo 
AMo 
 
 
 
 
 
 
SKM 
 

22-34 Økonomisk status 
Informasjon fra leder i kasserers fravær: 
Kontobeholdningen har økt ytterligere, ca. 1 mill. på bok. 
Ammunisjon innkjøpt for kr. 60 000.  
Levi presenterer et halvårsregnskap etter ferien. 

 
 
 
 
LNT 



 

 

 

22-35 Refinansiering lån grunne 
Oppfølging av årsmøtevedtak. 
Status: Møte er avtalt med banken. 
 

 
 
MM/LNT 

22-36 Plastikksøppel 
Haug med plastikk langs vegen til parkeringsplassen. 
Dette er plast fra rundballer ved tidligere villsvinhold. Opprydding på 
dugnad 13. juni, jfr. sak. 22-23. Tilhenger tas med på dugnad. 
 

 
 
 
MM 

22-37  Leder driftsutvalg 
Oppfølging av vedtak fra ekstraordinært årsmøte – utsettes til neste 
styremøte 
 

 
Alle 

 Eventuelt  
*Neste styremøte: mandag 27. juni kl. 18 på Temmen.  
(Antas å passe bedre enn første mandag i juli da det trolig er mer 
ferieavvikling da). 
 

 

 

 


